
Programma 3 Natuurlijke en landschappelijke kwaliteit

Vragen

1)Bijwerken achterstand bodeminformatiesysteem
Bodemrapporten worden ingevoerd in het bodeminformatiesysteem, echter hier gaat 
iets aan vooraf. Zijn alle bodemrapporten wel up to date voor de gehele gemeente 
Weert?
Bovendien is volgens ons is het eerst nodig om de prioriteit visie op de ondergrond uit 
te voeren alvorens kan worden overgegaan tot deze prioriteit.

2)Welke overlastgevende soorten gaat u aanpakken?

3)Soorten management voor gebouwbewonende soorten. Gemeente Utrecht heeft hier
al ervaring mee. De methode krijgt navolging in Overijssel en Noord Brabant. Bent u 
van plan informatie hierovér in te winnen bij de gemeente Utrecht zodat we in Weert 
niet opnieuw het wiel hoeven uit te vinden?

4) Waar denkt u aan bij de prioriteit Klimaatadaptiemaatregelen(no regret)
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